

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນທີ່ໄດ້ຮັບ		
ຊື່ໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດເປີດບັນຊີເງິນຝາກ ຢູ່ຕ່າງປະເທດ	
ປະເພດຂອງໃບອະນຸຍາດ	ໃບອະນຸຍາດ	
ເລກລະຫັດໃບອະນຸຍາດ	ວັນທີ	ໜ່ວຍງານຮັບຜິດຊອບ
BoL-MPD-12	08.09.2017	ກົມນະໂຍບາຍເງິນຕາ

ຂໍ້ມູນພື້ນຖານ	
ຮູບແບບການສົ່ງຄໍາຮ້ອງ	ຢູ່ທີ່ຫ້ອງການເຈົ້າໜ້າທີ່
ປະເພດທຸລະກິດ ສະເພາະ ທີ່ຕິດພັນກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ທຸກຝາກສ່ວນ
ຈຸດປະສົງທີ່ຕ້ອງຂໍ ໃບ ອະນຸຍາດ	ເພື່ອຕິດຕາມການໂອນເງິນຕາຕ່າງປະເທດ ອອກໄປນອກ ສປປ ລາວ ດ້ວຍການເປີດບັນຊີທະນາຄານນອກ ສປປ ລາວ ຊຶ່ງອາດຈະມີການຕິດຕາມກວດກາຍາກ ຫາກບໍ່ໄດ້ມີການຂໍອະນຸຍາດ ດັ່ງນັ້ນ ຈຶ່ງຈຳເປັນຕ້ອງກຳນົດໃຫ້ມີການຂໍອະນຸຍາດນີ້
ຜູ້ທີ່ຕ້ອງຂໍໃບອະນຸຍາດ	ຜູ້ມີຊື່ລຳເນົາຢູ່ ສປປ ລາວ ຫລື ນິຕິບຸກຄົນທີ່ສ້າງຕັ້ງ ແລະ ດຳເນີນການຢູ່ໃນ ສປປ ລາວ ທີ່ມີຈຸດປະສົງເປີດບັນຊີເງິນຝາກຂອງຕົນ ຢູ່ ຕ່າງປະເທດ, ຍົກເວັ້ນ ນັກສຶກສາ ແລະ ຜະນັກງານທີ່ຖືກມອບໝາຍ ໃຫ້ໄປເຮັດວຽກຢູ່ຕ່າງປະເທດ ຊຶ່ງສາມາດເປີດບັນຊີເງິນຝາກຢູ່ຕ່າງປະເທດ ໂດຍບໍ່ຕ້ອງຂໍອະນຸຍາດຈາກ ທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ
ມີຂໍ້ມູນໃບອະນຸຍາດ ອອນລາຍບໍ່?	ບໍ່ມີ
ທີ່ຢູ່ຂອງຂໍ້ມູນອອນລາຍ	
ມີແບບຟອມໃບຄໍາຮ້ອງ ໃບອະນຸຍາດ ຫລືບໍ່?	ແມ່ນແລ້ວ
ຄໍາເຫັນອື່ນ ທີ່ຕິດພັນ ກັບ ໃບອະນຸຍາດ	ເປີດບັນຊີເງິນຝາກຢູ່ຕ່າງປະເທດ ໂດຍບໍ່ໄດ້ຮັບອະນຸຍາດຈາກທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ ຈະຖືກປັບໄໝ 20 ລ້ານກີບ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ

ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ

ຄຸນະສົມບັດ ແລະ ເອກະສານປະກອບ		
ໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາຄໍາຮ້ອງ ໃນການອອກໃບອະນຸຍາດ	15	ກົດໝາຍບໍ່ໄດ້ບອກເຖິງໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາ ແຕ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ແຈ້ງວ່າໄລຍະເວລາໃນການພິຈາລະນາປົກກະຕິແມ່ນບໍ່ກ່າຍ 15 ວັນລັດຖະການ
ຄຸນະສົມບັດຂອງຜູ້ຂໍໃບອະນຸຍາດ	ການເປີດບັນຊີຕ້ອງມີເປົ້າໝາຍ ດັ່ງນີ້: 1. ທຸລະກິດຜ່ານແດນ ເຊັ່ນ ການຂົນສົ່ງ, ການໄປສະນີ, ການປະກັນໄພ, ການທ່ອງທ່ຽວ ເປັນຕົ້ນ 2. ການຮອງຮັບເງິນກູ້ ແລະ ຊໍາລະເງິນກູ້ ລວມທັງສິນເຊື່ອການຄ້າກັບຕ່າງປະເທດ 3. ການສ້າງຕັ້ງສາຂາ ຫລື ຫ້ອງການຜູ້ຕາງໜ້າ ຢູ່ຕ່າງປະເທດ ຕາມການອະນຸຍາດຂອງອົງການທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ 4. ການລົງທຶນຢູ່ຕ່າງປະເທດ 5. ເປົ້າໝາຍອື່ນຕາມລະບຽບການຂອງທະນາຄານແຫ່ງ ສປປ ລາວ	
ມີເຫດຜົນໃດບໍ່ທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ຈະປະຕິເສດການຂໍໃບອະນຸຍາດ?	ປະຕິເສດ ກໍລະນີ ຈະມີການເປີດບັນຊີທະນາຄານ ທີ່ບໍ່ກົງກັບເປົ້າໝາຍທີ່ລະບຸໄວ້ໃນກົດໝາຍ	

ຂໍ້ມູນຕິດພັນກັບ ການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	
ໃບອະນຸຍາດມີກຳນົດອາຍ ຫລືບໍ່?	ໃບອະນຸຍາດມີອາຍນຳໃຊ້ ຈັກເດືອນ?
ບໍ່ມີ	0
ຂັ້ນຕອນ ແລະ ເງື່ອນໄຂ ສໍາລັບການຕໍ່ອາຍໃບອະນຸຍາດ	

ຄ່າທຳນຽມ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມຄ່າ ຮ້ອງ ຫລືບໍ່?	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ
ແມ່ນແລ້ວ	0.00	15000.00	0.00	15000.00
ຄ່າເຫັນ	ຄ່າທຳນຽມແມ່ນລະບຸໄວ້ໃນແບບຟອມຄ່າຮ້ອງ			

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍ				
ມີຄ່າທຳນຽມແບບຟອມ ຄ່າຮ້ອງ	ຄ່າບໍລິການວິຊາການ	ຄ່າທຳນຽມ	ຄ່າແບບຟອມ	ຄ່າໃຊ້ຈ່າຍທັງໝົດ

**ລາຍລະອຽດຂໍ້ມູນ ສໍາລັບ ໃບອະນຸຍາດ
ໂຄງການທົບທວນ ແລະ ປັບປຸງລະບຽບການທີ່ຕິດພັນກັບ ການສ້າງຕັ້ງທຸລະກິດ ໃນ ສປປ ລາວ**

ຄ່າທຳນຽມການຕໍ່ອາຍຸ				
ຂໍ້ຕໍ່ອາຍຸ ຫລືບໍ່?			ຄໍາຮ້ອງ	
ບໍ່ມີ	0.00	0.00	0.00	0.00
ຄໍາເຫັນ				

ກົດລະບຽບທີ່ກ່ຽວຂ້ອງ			
ຊື່ກົດລະບຽບ	ເລກທີ	ວັນທີ	ຄໍາເຫັນ
ກົດໝາຍວ່າດ້ວຍ ການຄຸ້ມຄອງເງິນຕາຕ່າງປະເທດ	55/ສພຊ	22.12.2014	ມາດຕາ 16

ເອກະສານປະກອບ
ຊື່ເອກະສານ
ໃບອະນຸຍາດລົງທຶນ ຂອງກົດຈະການທົ່ວໄປໃນບັນຊີຄວບຄຸມ
ເອກະສານທີ່ລະບຸເຖິງເຈດຈຳນົງໃນການເປີດບັນຊີຕ່າງປະເທດ
ໃບຢັ້ງຢືນການມອບພັນທະອາກອນປະຈຳປີ
ໃບທະບຽນວິສາຫະກິດ ຂອງບໍລິສັດຈຳກັດ

ສະຖິຕິ (ທີ່ອອກໃໝ່ ຫລື ທີ່ຕໍ່ອາຍຸ)		
ປີ	ອອກໃໝ່	ຕໍ່ອາຍຸ
2016	20	0